

| First Motors "Genesis" Auto Finance Campaign Terms & Conditions | شروط وأحكام حملة "Genesis" للتتمويل السيارات |
|---|---|
| <p>1. Bahrain Islamic Bank (the "Bank") is organizing a campaign for Genesis auto finance, starting from November 12th, 2024, to December 31st, 2025 (the "Campaign Period").</p> <p>2. To qualify, Customers must purchase a new vehicle from Genesis during the Campaign Period.</p> <p>3. The campaign is applicable on all Genesis cars during the Campaign Period.</p> <p>4. Customers will be rewarded with below:</p> <p>4.1. 1st year Comprehensive Insurance</p> <p>4.2. 1st year Registration free</p> <p>4.3. Window Tinting free</p> <p>4.4. 5 years/100,000 km service package (Terms & Conditions Apply)</p> <p>4.5. 5 Years Door to Door services</p> <p>4.6. 5 years Roadside Assistance</p> <p>4.7. 2 Years Genesis Concierge</p> <p>4.8. Lifetime Warranty (Terms & Conditions Apply)</p> <p>4.9. VAT Inclusive</p> <p>4.10. 6 months grace period on financing</p> <p>4.11. Eligible for signature visa cards</p> <p>5. The purchased vehicle must remain in the possession of the Customer until the end of the Campaign Period.</p> <p>6. The Bank reserves the right to amend these terms and conditions, campaign details or to cancel the campaign at any time as per its sole discretion. The Bank shall announce any amendments or cancellation by any mean it finds sufficient.</p> <p>7. Any discounts or additional offers provided as part of the campaign are non-transferable and cannot be exchanged for cash or other products.</p> <p>8. The Bank reserves the right to disqualify any participant found to be engaging in fraudulent activities or not complying with the terms and conditions.</p> | <p>1. ينظم بنك البحرين الإسلامي ("البنك") حملة لتمويل سيارات جينيسيس ابتداءً من 12 نوفمبر 2024 إلى 31 ديسمبر 2025 ("فترة الحملة").</p> <p>2. للتأهل، يجب على العملاء شراء سيارة جديدة من جينيسيس خلال فترة الحملة.</p> <p>3. تنطبق الحملة على جميع سيارات جينيسيس خلال فترة الحملة.</p> <p>4. تتمثل مكافآت العملاء بما يلي:</p> <p>4.1. التأمين الشامل للسنة الأولى.</p> <p>4.2. تسجيل السنة الأولى مجاناً.</p> <p>4.3. تظليل النوافذ مجاناً.</p> <p>4.4. باقة الخدمة لمدة 5 سنوات/100,000 كم (تطبق الشروط والأحكام).</p> <p>4.5. خدمات من الباب إلى الباب لمدة 5 سنوات.</p> <p>4.6. المساعدة على الطريق لمدة 5 سنوات.</p> <p>4.7. خدمة "Genesis Concierge" لمدة سنتين.</p> <p>4.8. ضمان مدى الحياة (تطبيق الشروط والأحكام).</p> <p>4.9. تشمل الخدمة ضريبة القيمة المضافة.</p> <p>4.10. فترة سماح لمدة 6 أشهر على التمويل.</p> <p>4.11. التأهل للحصول على بطاقات فيزا سيجنتشر.</p> <p>5. يجب أن تظل السيارة المشتراة في حوزة العميل حتى نهاية فترة الحملة.</p> <p>6. يحتفظ البنك بحقه في تعديل هذه الشروط والأحكام وتفاصيل الحملة، كما يحتفظ بحقه في إلغاء الحملة في أي وقت وفق سلطته التقديرية. وعلى البنك أن يعلن عن أي تغيير أو إلغاء بأية طريقة يراها مناسبة.</p> <p>7. أي خصومات أو عروض إضافية مقدمة كجزء من الحملة غير قابلة للتحويل ولا يمكن استبدالها نقدًا أو بمنتجات أخرى.</p> |

| | |
|---|---|
| 9. The Bank reserves the right to verify the eligibility of all participants and disqualify any eligibility that do not comply with the terms and conditions. | 8. يحتفظ البنك بالحق في استبعاد أي مشارك يثبت تورطه في أنشطة احتيالية أو عدم الامتثال للشروط والأحكام. |
| 10. Rewards and offers are non-transferable and cannot be exchanged for cash or other benefits. | 9. يحتفظ البنك بالحق في التحقق من أهلية جميع المشاركين واستبعاد أي أهلية لا تتوافق مع الشروط والأحكام. |
| 11. The Bank may communicate with participants regarding the campaign through various channels including SMS, email, and social media. | 10. المكافآت والعروض غير قابلة للتحويل ولا يمكن استبدالها نقدًا أو بمزايا أخرى. |
| 12. Participants' personal information will be used in accordance with the Bank's privacy policy and data protection regulations. | 11. يجوز للبنك التواصل مع المشاركين بشأن الحملة من خلال قنوات مختلفة بما في ذلك الرسائل النصية القصيرة والبريد الإلكتروني ووسائل التواصل الاجتماعي. |
| 13. The Bank's staff members, Board of Directors, Sharia Supervisory Board members and their first-degree relatives are excluded from this campaign. | 12. تستخدم المعلومات الشخصية للمشاركين وفقًا لسياسة الخصوصية ولوائح حماية البيانات الخاصة بالبنك. |
| 14. In the event of any dispute regarding the campaign, the Bank's decision will be final and binding. | 13. يستبعد من هذه الحملة جميع موظفي البنك وأعضاء مجلس إدارة البنك وهيئة الرقابة الشرعية وأقاربهم من الدرجة الأولى. |
| 15. The Bank will not be liable for any loss, damage, or injury sustained by Customers as a result of participating in the campaign, except where such liability cannot be excluded by law. | 14. سيكون قرار البنك نهائيًا وملزمًا في حالة وجود أي نزاع بشأن الحملة. |
| 16. Any applicable taxes on are the responsibility of the Customers. | 15. لن يكون البنك مسؤولاً عن أي خسارة أو ضرر أو إصابة يتعرض لها العملاء نتيجة المشاركة في الحملة، باستثناء الحالات التي لا يمكن فيها استبعاد هذه المسؤولية بموجب القانون. |
| 17. These terms and conditions are made in Arabic language, and the Arabic text shall prevail in case of discrepancy with the English text. | 16. أي ضرائب سارية هي مسؤولية العملاء. |
| | 17. حررت هذه الشروط والأحكام باللغة العربية، ويعتبر النص العربي هو المعتمد عند الاختلاف مع النص الانجليزي. |